
 

 

 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 

БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л 
СПІЛЬНЕ  ЗАСІДАННЯ ПОСТІЙНИХ КОМІСІЙ З ПИТАНЬ 

СОЦІАЛЬНОГО ЗАХИСТУ, МЕДИЦИНИ, ТОРГІВЛІ,  ПОБУТОВОГО 

ОБСЛУГОВУВАННЯ, ОСВІТИ, КУЛЬТУРИ, СПОРТУ, МОЛОДІЖНОЇ 

ПОЛІТИКИ, ДУХОВНОСТІ, ЗАКОННОСТІ, ЗАХИСТУ ПРАВ 

ГРОМАДЯН, ДЕПУТАТСЬКОЇ ДІЯЛЬНОСТІ  ТА  ЕТИКИ, ТА З ПИТАНЬ 

ПЛАНУВАННЯ, БЮДЖЕТУ, ФІНАНСІВ, ЕКОНОМІКИ, ІНВЕСТИЦІЙ ТА 

РЕГУЛЯТОРНОЇ ПОЛІТИКИ  

 

від «28» листопада  2019 р. № м. Баштанка  Час  проведення:  10.00 год. 

    Місце проведення: зал        

   засідань  міської ради                  

Всього членів комісій – 13 

Присутні  - 9 

 

1. Гапішко Світлана Володимирівна  

2. Грицюк Віталій Анатолійович 

3. Зюзько Ганна Станіславівна  

4. Онищук Володимир Іванович  

5. Раєвський Дмитро Олегович  

6. Семеліт Алевтина Володимирівна 

7. Сухарь Володимир Михайлович 

8. Таранкова Світлана Володимирівна 

9. Фігура Лариса Володимирівна  

 

 Головував на спільному засіданні постійних комісій – Грицюк Віталій 

Анатолійович, голова постійної комісії з питань соціального захисту, медицини, 

торгівлі, побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної 

політики, духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності 

та етики 

 

У спільному засіданні постійних комісій взяли участь:  

- Луценко Людмила Іванівна, секретар міської ради, 

- Євдощенко Світлана Вікторівна, заступник міського  голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради, 

- Драгуновський Володимир Вікторович, перший заступник міського 

голови,  

- Майданов Віктор Володимирович, депутат міської ради,  

- Заболотня Лідія Іванівна, депутат міської ради, 

- Смульський Микола Іванович, депутат міської ради, 

- Бронза Олег Володимирович, депутат міської ради,  

- Гладка Юлія Сергіївна, начальник відділу організаційно-кадрової роботи 

та контролю. 

 



     Спільне засідання комісії відкрив Грицюк Віталій Анатолійович, голова 

постійної комісії з питань соціального захисту, медицини, торгівлі, побутового 

обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, духовності, 

законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності та етики, який 

повідомив, що на спільному засіданні є дві постійні комісії правомочні. Згідно 

регламенту міської ради спільне засідання вважається правомочним. Віталій 

Анатолійович поставив на голосування порядок денний спільного засідання 

комісій.  

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  одноголосно       

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

1. Про депутатський запит депутата міської ради Людмили ЛУЦЕНКО  

щодо делегування представників Баштанської ОТГ до складу Госпітальної 

ради Східного госпітального округу.  

Інформує: Людмила Луценко, секретар міської ради  

 

2. Про депутатський запит депутата міської ради  Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ 

щодо укладання прямого договору на виконання робіт по капітальному 

ремонту  вул. Ювілейна  від будинку №3 до виїзду на об’їзну дорогу Н-11           

м. Баштанка 

Інформує: Володимир Драгуновський, перший заступник 

міського голови 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Про депутатський запит депутата міської ради Людмили ЛУЦЕНКО  щодо 

делегування представників Баштанської ОТГ до складу Госпітальної ради 

Східного госпітального округу.  

Доповідала: Луценко Людмила Іванівна, секретар міської ради  

 

 В ході обговорення, в якому взяли участь міський голова Іван Рубський, 

депутати міської ради Віталій Грицюк, Володимир Онищук, йшлося про 

необхідність консолідації зусиль районної влади, влади об'єднаної територіальної 

громади, представників підприємців, керівників сільськогосподарських 

підприємств, тощо з метою вирішення питання фінансової підтримки КНП 

«Баштанська центральна районна лікарня» у зв'язку із створенням Госпітального 

округу.   

 Також, в ході обговорення даного питання депутатами було запропоновано 

провести спільне засідання керівництва ОТГ та району, голів постійних комісій 

міста та району щодо обговорення фінансування КНП «Баштанська центральна 

районна лікарня» 04 грудня 2019 року.  

 

Проведено голосування  

Підсумки голосування:  одноголосно  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 1 додається) 

 



2. СЛУХАЛИ: 

Про депутатський запит депутата міської ради  Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо 

укладання прямого договору на виконання робіт по капітальному ремонту  

вул.Ювілейна  від будинку №3 до виїзду на об’їзну дорогу Н-11 м.Баштанка 

Доповідав: Драгуновський Володимир Вікторович, перший 

заступник міського голови 

ВИСТУПИЛИ: 

Іван Рубський, міський голова, який проінформував присутніх про те, що 

міською радою було замовлено  проектно-кошторисну документацію за робочим 

проектом «Капітальний ремонт автодороги по  вул. Ювілейна  від будинку №3 до 

виїзду на об’їзну дорогу Н-11 м.Баштанка, Миколаївської області (коригування)».  

Наразі вже  отримано позитивний експертний звіт за результатами розгляду даної 

документації та затверджено його на засіданні виконавчого комітету.  

Рішенням міської ради від 06 листопада 2019 року №38 «Про депутатський 

запит депутата міської ради Зюзько Г.С. щодо укладання прямого договору на 

виконання робіт по капітальному ремонту вул. Ювілейна (від будинку №3 до виїзду 

на об'їзну дорогу Н-11 м. Баштанка)» було надано дозвіл міському голові на 

укладання договору на виконання робіт з ПП «ЕКСПРЕС» без застосування 

електронної процедури закупівель. Але підрядник після ознайомлення з проектно-

кошторисною документацією відмовився від виконання робіт, аргументуючи тим, що 

в ній занижена вартість асфальту та інших матеріалів.  

Міський голова зауважив, що ситуація складається таким чином, що для 

проведення робіт з капітального ремонту автодороги  дуже мало часу, то виникає 

ризик того, що кошти державного бюджету освоєні в поточному році не будуть та 

повернуться до державного бюджету. У зв'язку з цим пропонується надати дозвіл 

міському голові на укладання договору на виконання робіт по капітальному 

ремонту дороги  вул. Ювілейна від будинку №3 до виїзду на об’їзну дорогу Н-11 

м.Баштанка з ТОВ СОФІЯ-ГРАНІТ, по технічному нагляду – ФОП Маламуж 

О.А., по авторському нагляду – ТОВ БТК «Граніт Плюс», загальною  сумою 

витрат  1330,000 тис. грн. без застосування електронної процедури закупівель. 

     

Віталій Грицюк, голова постійної комісії, депутат міської ради, який 

наголосив на тому, що складається конфліктна ситуація між міською радою та ПП 

«Експрес», які є основною підрядною організацією, з якою працює міська рада по 

ремонту доріг місцевого значення.  Також наголосив на тому, що є нарікання на 

якість ямкового ремонту доріг, що проводиться даною організацією.   Тож 

запропонував більш ретельно проводити заміри та визначення об'ємів робіт ще на 

етапі підготовки до проведення тендерних процедур, що б в подальшому не 

виникало непорозумінь.  

 

Володимир Онищук, голова постійної комісії, депутат міської ради, який в 

свою чергу наголосив на тому, що необхідно здійснювати більш жорсткий 

контроль за проведенням ремонту дорожнього покриття вулиць міста з боку 

міської ради. Також запропонував міській раді розглянути можливість закупівлі 

необхідного обладнання для проведення поточного ремонту дорожнього покриття 

самостійно, як це вже зробили деякі об'єднані територіальні громади. 

 



Віктор Майданов, депутат міської ради,  який  наголосив на необхідності 

залучення представників депутатського корпусу, працівників міської ради та голів 

вуличних комітетів до здійснення контролю за якістю проведення ремонтних 

робіт дорожнього покриття вулиць міста.  

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  «ЗА»-7 , «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» - 2,  

ВИРІШИЛИ:  (висновок № 2 додається) 

 

 

 

Голова постійної комісії з питань соціального 

захисту, медицини, торгівлі,  побутового  

обслуговування, освіти, культури, спорту,  

молодіжної політики, духовності, законності,  

захисту прав громадян, депутатської  

діяльності  та  етики                                                                 Віталій ГРИЦЮК  

 

Голова постійної комісії з питань планування, 

бюджету, фінансів, економіки, інвестицій та  

регуляторної політики                                                             Володимир ОНИЩУК 

 

 
                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА  РАДА 

БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

СПІЛЬНЕ  ЗАСІДАННЯ  
ПОСТІЙНИХ КОМІСІЙ З ПИТАНЬ СОЦІАЛЬНОГО ЗАХИСТУ, 

МЕДИЦИНИ, ТОРГІВЛІ,  ПОБУТОВОГО ОБСЛУГОВУВАННЯ,  

ОСВІТИ, КУЛЬТУРИ, СПОРТУ, МОЛОДІЖНОЇ ПОЛІТИКИ, 

ДУХОВНОСТІ, ЗАКОННОСТІ, ЗАХИСТУ ПРАВ ГРОМАДЯН, 

ДЕПУТАТСЬКОЇ ДІЯЛЬНОСТІ  ТА  ЕТИКИ, ТА З ПИТАНЬ 

ПЛАНУВАННЯ, БЮДЖЕТУ, ФІНАНСІВ, ЕКОНОМІКИ,  

ІНВЕСТИЦІЙ ТА РЕГУЛЯТОРНОЇ ПОЛІТИКИ 
  

В И С Н О В О К  
 

від «28» листопада  2019 року                      Баштанка                                  №  1 

 

Про депутатський запит депутата міської 

ради Людмили ЛУЦЕНКО  щодо 

делегування представників Баштанської 

ОТГ до складу Госпітальної ради 

Східного госпітального округу 

 

Заслухавши інформацію про депутатський запит депутата міської ради 

Людмили ЛУЦЕНКО  щодо делегування представників Баштанської ОТГ до 

складу Госпітальної ради Східного госпітального округу, врахувавши пропозиції 

членів постійних комісій, постійні комісії міської ради 

ВИРІШИЛИ: 

 

1.    Інформацію про депутатський запит депутата міської ради Людмили 

ЛУЦЕНКО щодо делегування представників Баштанської ОТГ до складу 

Госпітальної ради Східного госпітального округу,   прийняти  до відома. 

 

2.      Доручити міській раді ініціювати проведення спільного засідання 

керівництва ОТГ та району, голів постійних комісій міської та районної рад щодо 

обговорення фінансування КНП «Баштанська центральна районна лікарня» у 2020 

році в термін до 05 грудня 2019 року. 

 

3. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на позачерговій сесії 

міської ради. 

 

Голова постійної комісії, головуючий на  

спільному засіданні постійних комісій                                  Віталій ГРИЦЮК                                     

                                                                                    

Голова постійної комісії                                                          Володимир ОНИЩУК                                

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА  РАДА 

БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

СПІЛЬНЕ  ЗАСІДАННЯ  
ПОСТІЙНИХ КОМІСІЙ З ПИТАНЬ СОЦІАЛЬНОГО ЗАХИСТУ, 

МЕДИЦИНИ, ТОРГІВЛІ,  ПОБУТОВОГО ОБСЛУГОВУВАННЯ,  

ОСВІТИ, КУЛЬТУРИ, СПОРТУ, МОЛОДІЖНОЇ ПОЛІТИКИ, 

ДУХОВНОСТІ, ЗАКОННОСТІ, ЗАХИСТУ ПРАВ ГРОМАДЯН, 
ДЕПУТАТСЬКОЇ ДІЯЛЬНОСТІ  ТА  ЕТИКИ, ТА З ПИТАНЬ 

ПЛАНУВАННЯ, БЮДЖЕТУ, ФІНАНСІВ, ЕКОНОМІКИ,  

ІНВЕСТИЦІЙ ТА РЕГУЛЯТОРНОЇ ПОЛІТИКИ 
  

В И С Н О В О К  
 

від «28» листопада  2019 року                      Баштанка                                  №  2 

 

Про депутатський запит депутата міської 

ради  Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо укладання 

прямого договору на виконання робіт по 

капітальному ремонту  вул. Ювілейна  від 

будинку №3 до виїзду на об’їзну дорогу Н-

11 м.Баштанка 

 

Заслухавши інформацію про депутатський запит депутата міської ради  Лідії 

ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо укладання прямого договору на виконання робіт по 

капітальному ремонту  вул. Ювілейна  від будинку №3 до виїзду на об’їзну дорогу Н-

11 м.Баштанка, врахувавши пропозиції членів постійних комісій, постійні комісії 

міської ради 

ВИРІШИЛИ: 

 

1.    Інформацію про депутатський запит депутата міської ради  Лідії 

ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо укладання прямого договору на виконання робіт по 

капітальному ремонту  вул. Ювілейна  від будинку №3 до виїзду на об’їзну дорогу Н-

11 м.Баштанка,   прийняти  до відома. 

 

 2. Рекомендувати дане питання розглянути та затвердити  на позачерговій сесії 

міської ради. 

 

 

Голова постійної комісії, головуючий на  

спільному засіданні постійних комісій                                     Віталій ГРИЦЮК                                     

                                                                                    

Голова постійної комісії                                                             Володимир ОНИЩУК                                

 

 

 

                    


